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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 18. 9. 2017 v Býšti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a vyvěšením plakátů. Informace o zasedání dle 
ustanovení § 93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to 
po dobu nejméně 7 dní. 
  
Přítomni zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří 
Kozák, Tomáš Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, 
MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 

Omluveni: Radomír Sovák DiS 

Hosté: 2 osoby dle prezenční listiny. 

Přítomno 13 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi MVDr. Vladimír Rejnek a Karel Blažek. Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš Ležík DiS, Ladislav 
Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan 
Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Karel Blažek, MVDr. Vladimír Rejnek. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Daniel Jirásek a 
Tomáš Ležík DiS. Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jiří Kozák, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan 
Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Daniel Jirásek, Tomáš Ležík DiS, 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce. 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru. 
3. Správa majetku obce – posouzení záměru prodeje pozemku v k. ú. Bělečko, prodloužení 

nájemní smlouvy na pronájem spoluvlastnického majetku měst a obcí s firmou Lesní družstvo 
Vysoké Chvojno. 

4. Schválení rozpočtového opatření č. III/2017 (III. změna rozpočtu pro rok 2017). 
5. Schválení dodatku zřizovací listiny Základní školy Eduarda Nápravníka Býšť, okres Pardubice. 
6. Schválení ceníku sazeb nájmu, pachtu nemovitostí ve vlastnictví obce Býšť 
7. Diskuze 

 
Rozprava: nebyla 
 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
 



 - 2 - 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/09/2017 
 
Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 26. 6. 2017 neměl nikdo z členů 
zastupitelstva námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva o činnosti rady obce         
 

Z jednání rady obce ze dne 10. 7. 2017 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o opravě cesty k chatám Na Dolině a cesty od „Obrázku“ směrem k vodojemu v Býšti 
- o prověření možnosti vyhlášky obce na zavedení místního poplatku za povolení k vjezdu 

motorových vozidel do vybraných místních částí obce – zavedení vyhlášky nebylo 
doporučeno z důvodu jejího dřívějšího nevyužívání. 

- o návrhu řešení zápachu na tlakové kanalizaci v Hoděšovicích pomocí biofiltru Rehau. 
V současné době se intenzita zápachu podstatně snížila, bude třeba dodržet 6 měsíční 
režim čištění přečerpávacích stanic, se zavedením filtru se zatím neuvažuje. 

- o závěrečném vyhodnocení akce s názvem „Pořízení technologie ke zkvalitnění nakládání 
s odpady – Obec Býšť“, kdy ze strany SFŽP bylo potvrzeno, že podmínky smlouvy na 
poskytnutí podpory byly splněny. 

- o potřebě rozšíření místního rozhlasu v Bělečku při příjezdu od Býště a v Býšti k ulici 
Zahradní. Bylo doporučeno pověřit umístěním amplionů pana Škodu. 

Rada obce projednala a neschválila žádost Pavla a Marie Charouzových, bytem Býšť čp. 56, o 
provedení změny v Územním plánu obce Býšť s tím, že požadují zahrnout pozemek p. č. 702/5 v k. ú. 
Býšť, trvalý travní porost do zastavitelného územní pro stavbu rodinného domu se zahradou. Tento 
pozemek je součástí  2. stupně ochranného pásma vodního zdroje Býšť BT – 5, kde rozhodnutím jsou 
stanoveny podmínky užití pozemků v ochranném pásmu. Toto rozhodnutí mají žadatelé také 
k dispozici. 

Rada obce jmenovala hodnotící komisi pro veřejnou zakázku malého rozsahu „Býšť, Svoboda – 
stavba účelové komunikace“ včetně komise pro otevírání obálek ve složení: Roman Bezouška, Karel 
Blažek, Ing. Zdeněk Aur, Ladislav Mlateček, Romana Petříková.  

Rada obce projednala a s odkazem na podmínky Územního plánu obce Býšť schválila žádost Mgr. 
Pavlíny Potůčkové, bytem Svobody 2496, Pardubice o posouzení studie rodinného domu a jejího 
záměru výstavby tohoto domu na pozemcích p. č. 734 a 166/4 v k. ú. Bělečko.  

Rada obce projednala a schválila dodatek č. 2 ke Smlouvě o veřejné finanční podpoře č. 1 s Oblastní 
charitou Pardubice na výkon pečovatelské služby, bez rozvozu obědů, který si obec provádí ve vlastní 
režii. V současné době se jedná o poskytnutí pečovatelské služby pro 2 občany našich obcí. 

Rada obce projednala a schválila darovací smlouvu č. 6/2017 na finanční příspěvek ve výši 5000,- Kč 
pro Hospic Anežky české, Červený Kostelec na náklady spojené s provozem služeb hospice. 

Rada obce schválila zemědělský pacht (smlouvu o zemědělském pachtu č. 6/2017) pro Václava Beka, 
bytem Býšť čp. 136 k pozemkům: 

- p. č. 244/1, trvalý travní porost o výměře 3264 m2  
-  p. č. 244/9, trvalý travní porost o výměře 465 m2 
vše v k. ú. Býšť, zapsáno na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální 
pracoviště Pardubice, za cenu 0,25Kč za m2 a rok, na dobu 10 let, za účelem zemědělské 
činnosti – sekání trávy. 

 Ostatní diskuze rady obce:  
p. Ležík: 
-  informoval o zájmu obyvatel Bělečka o vybudování kanalizace v obci, kdy z oslovených 33 čp. 
bylo 25 čp. pro a 8 proti. 
- vznesl dotaz, zda by se mohl kompost z kompostárny obce využít na dorovnání terénu na 
pozemku obce p. č. 12/16 v k. ú. Bělečko, bylo potvrzeno. 
- upozornil na skutečnost propadlé dešťové kanalizace v Bělečku směrem na Vysoké Chvojno u 
stavení pana Jedličky 
- požádal o rozšíření veřejného osvětlení v lokalitě za Hospodou u Gábiny 
- upozornil na potřebu vysprávky silnice v Bělečku na pozemku p. č. 175/1 
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- předal návrh od občanů Bělečka na výsadbu zeleně podél cesty k lesu (p. č. 579 v k. ú. 
Bělečko) 
- ve věci sekání trávy v Bělečku vznesl připomínky k organizaci práce 
p. Mlateček – upozornil, že cesta ke Kolibě z Býště je opět zanesená a je třeba ji osekat a vyčistit. 

 
Z jednání rady obce ze dne 24. 7. 2017 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o stavu ovocných stromků v Třešňovce v Hoděšovicích – přibližně 30 ks uschlých stromků 
- o možnosti výhodné opravy cesty v Bučku 
- o hranici pozemku 557/1 v k. ú. Hoděšovice ve vlastnictví Mgr. Bohuňka a o oplocení 

tohoto pozemku p. č. 16/1 v k. ú. Hoděšovice 
- o plánované výstavbě zástěn pro kontejnery v obci Hrachoviště – nutná koordinace 

projektu se SÚS Pardubice s ohledem na plánovanou výstavbu autobusového zálivu 

Rada obce projednala hodnocení komise výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem: „PD – výstavba kabin na fotbalovém hřišti v Býšti“, kterého se zúčastnili 2 uchazeči. 
Zakázka byla přidělena firmě A-Tendr s.r.o., Choceň s nabídkovou cenou 212.220,- Kč bez DPH. 

Rada obce projednala hodnocení komise výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem – „Býšť, Svoboda – stavba účelové komunikace“, kterého se zúčastnili 2 uchazeči. Zakázka 
byla přidělena firmě Agrostav Pardubice, a.s. s nabídkovou cenou 745.836,- Kč bez DPH. 

Rada obce jmenovala členy hodnotící komise pro veřejnou zakázku malého rozsahu s názvem: 
„Rozšíření tlakové kanalizace – Hoděšovice, Hrachoviště“ v tomto složení: Ing. Zdenek Aur, Roman 
Pospíšil, Roman Bezouška, Ladislav Mlateček, Romana Petříková. 

Rada obce projednala a schválila žádost Pavla a Marie Charouzových, bytem Býšť čp. 56, o 
provedení změny v Územním plánu obce Býšť s tím, že požadují zahrnout pozemek p. č. 702/3 v k. ú. 
Býšť (cca 2500m2), trvalý travní porost do zastavitelného územní pro stavbu rodinného domu se 
zahradou.   

Rada obce projednala a neschválila žádost Oblastní charity Pardubice o poskytnutí daru ve výši 
10.000,- Kč pro účel podpory domácí hospicové péče, konkrétně k zajištění výkonů lékaře a 
psychoterapeuta domácí hospicové péče. Rada obce nesouhlasí s výší požadované částky a ani 
s jejím využitím. Požaduje využití fin. příspěvku např. na pomůcky a to ve výši 5.000,- Kč. Rada obce 
pověřila starostku obce projednáním jiné možnosti využití fin. prostředků se zástupcem Oblastní 
charity Pardubice. 

Rada obce projednala a schválila žádost pana V. Brandy z Hoděšovic o finanční příspěvek ve výši 
2000,-Kč na pořádání florbalového turnaje v Hoděšovicích. Jedná se o tradiční sportovní akci – letos 
již 8. ročník.  
 
Z jednání rady obce ze dne 14. 8. 2017 
 
Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o havarijním stavu dešťové kanalizace v Bělečku ve vjezdu k RD čp. 77, obec zajistí opravu v 

nejkratším možném termínu. 
- o podání manželů Dubrovských ve věci žádosti o posunutí dopravní značky – začátek obce 

Hrachoviště za pozemek p. č. 275/2 v k. ú. Hrachoviště, dle sdělení pí starostky bylo 
požádáno na SÚS Pardubice a ve věci dostavby chodníku v Hrachovišti, který by navazoval 
na stávající chodník a podél RD čp. 27 až k okraji.  V souvislosti s plánovanou rekonstrukcí 
komunikace  III/29823 osloví pí starostka SÚS Pardubice se záměrem možné výstavby 
chodníku v této lokalitě. Bude nezbytné pravděpodobně odkoupit část pozemku od pí Vítkové. 

- o cenové nabídce na rozšíření veřejného rozhlasu v Bělečku za 17.000,-Kč podané firmou 
UMEP Hradec Králové. Vzhledem k vysoké ceně bude zakázka pí starostkou přidělena p. 
Škodovi z Časů. 

- o aktualizaci Memoranda o vzájemné spolupráci při přípravě a realizaci dálnice D35 v celé 
délce trasy po území Pardubického kraje, které podepsali ministr pan Dan Ťok a hejtman kraje 
Martin Netolický, což přispěje k financování výstavby obchvatu Rokytna a připojení silnice od 
Sezemic na budoucí D35  a dalších etap projektu. 
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- o potřebě možnosti rozšíření služeb webových stránek obce v mapovém portálu o zpřístupnění 
informativního umístění inženýrských sítí, bylo pí starostce doporučeno využít této možnosti s 
ohledem na případnou cenu za tuto službu. Zároveň rada obce nedoporučila nákup 
elektronického nástroje na uveřejnění dokumentů souvisejících s rozpočtovými změnami, tuto 
zákonnou podmínku si obec dokáže zajistit svépomocí. 

- o výsledku posouzení vykácení 2 lip na pozemku 837/2 v Býšti u fary za autobusovou 
zastávkou. Posouzení provedla odborná firma na krajinu a park pana Jakuba Hrůši se 
závěrem, že lípa vpravo má zhoršený zdravotní stav, na kmeni je patrná nezacelená prasklina 
a prosperita této lípy je omezena, lípa vlevo je z pohledu vitality dobrá avšak vytvoření 
tlakového větvení u kosterních větví zvyšuje riziko statického selhání koruny v dospělosti. V 
této lokalitě bylo nevhodné provést výsadbu vysokokmenného kultivaru lip. Náhradní výsadbu 
dle návrhu manželů Šindlarových rada obce nedoporučuje. 

- o návrhu pí starostky na řešení odpadních vod z objektu Kulturního domu v Býšti tak aby nebyly 
svedeny na parkoviště a dále k přilehlým nemovitostem, bylo domluveno, že tato problematika 
bude předložena stavební komisi. 
 

Rada obce schválila zástup starostky obce panem Ladislavem Mlatečkem v době její nepřítomnosti od 
21. 8. do 3. 9. 2017, v době čerpání dovolené. 

Rada obce projednala a schválila výsledek zadávacího řízení veřejné zakázky malého rozsahu na 
stavební práce s názvem „ Rozšíření tlakové kanalizace – Hoděšovice, Hrachoviště“. Celkem bylo 
podáno 6 cenových nabídek. Hodnoceno bylo dle kritéria nejnižší nabídkové ceny bez DPH, kterou 
předložila firma AVJ-STAVBY s.r.o., Lanškrounská 404/36, 56802 Svitavy ve výši 1.678.986,-Kč. 

Rada obce schválila stanovení ceny přípojek tlakové kanalizace k novým stavbám nebo ke stavebním 
pozemkům v rámci stavby Rozšíření tlakové kanalizace – Hoděšovice, Hrachoviště samostatně dle 
výpočtu zhotovitele v souladu s vysoutěženou cenovou nabídkou. 

Rada obce schválila výjimku z nejvyššího počtu žáků v souladu s ustanovením § 23 odst. 5 zákona 
561/2005 Sb., školského zákona ve znění pozdějších předpisů pro 4. ročník na počet 31 žáků a pro 7. 
ročník na počet 32 žáků od 1. 9. 2017. 

Rada obce projednala novou studii umístění kabin na fotbalovém hřišti, včetně prostorového 
uspořádání a možnost směny pozemků mezi obcí Býšť s p. Šindlarem z Býště a to v lokalitě u 
fotbalového hřiště v Býšti, především z důvodu výstavby nových kabin, která by se těchto pozemků 
dotkla. Jedná se o část pozemku p. č. 89 v majetku obce Býšť a část pozemků p. č.85/3, 85/2 a st. 29 
v majetku firmy Šindlar s.r.o. Hradec Králové, vše v k. ú. Býšť.  
Navrhované řešení bude předloženo stavební komisi k posouzení. 
Rada obce schválila žádost pana Jiráska z Býště o finanční příspěvek ve výši 2000,-Kč na 3. ročník 
nohejbalového turnaje pořádaného v Borku z důvodu nepříznivého počasí. Příspěvek byl použit na 
nákup pohárů. 

Rada obce schválila výpověď ze smlouvy o pronájmu pozemků ze dne 3. 3. 2009 p. Václavu Bekovi, 
k pozemkům p. č. 846/1 a 846/14 ke dni 30. 9. 2018 v souladu se smluvními podmínkami o výpovědi. 

Ostatní diskuze rady obce:  

Pan Rejnek vznesl dotaz na výstavbu zástěny na kontejnery v Hrachovišti a upozornil na novou 
výsadbu javorů, kdy 1 ks u Jiroutových usychá, navrhl reklamaci. Dále upozornil na oddělený obrubník 
od tělesa chodníku v Hrachovišti. 

Paní starostka vysvětlila, že výstavba zástěny pro kontejnery je pozdržena z důvodu sladění této 
stavby se stavbou autobusového zálivu, který bude realizován v rámci opravy silnice v Hrachovišti dle 
záměru SÚS Pardubice a přislíbila reklamaci výsadby stromků a opravu chodníku v režimu reklamace 
prověřit 

Pan Mlateček navrhl odeslat dopisy vlastníkům nemovitostí RD podél II/298 směrem na Třebechovice 
s nabídkou připojení přepadu z akumulačních nadrží dešťové vody  

Paní starostka uvedla k projektové dokumentaci na Dešťovou a splaškovou kanalizaci v Býšti, že bude 
projektant upozorněn na doplnění přípojek dešťové i splaškové kanalizace 4 RD, u kterých bude 
ověřeno stávající připojení dle stavební dokumentace (způsob a povolení). 
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Z jednání rady obce ze dne 4. 9. 2017 
 
Rada obce byla informována o běžných informacích: 

- o školním vzdělávacím programu Mateřské školy Býšť pro školní rok 2017/2018 
- o fakturaci stočného za období únor až duben 2017 v Hoděšovicích a za období březen až 

květen 2017 v Býšti a Hrachovišti. Celkem bylo za tato období zaplaceno na stočném 
354.529,16 vč. DPH, dlužné stočné k datu 4. 9. 2017 pak činí 17.864,-Kč. 

- o úspěšném závěrečném vyhodnocení akce „Hoděšovice – chodník podél silnice III/29825“ 
Státním fondem dopravní infrastruktury. 

- o možnosti přemístění Božích muk v Býšti (u Večeřových) ke hřbitovní zdi, případně 
odkoupení pozemku pod touto sakrální stavbou. 

- o společenských akcích pořádaných v září – Jablko Býště, zájezd pro seniory. 
- o návrhu změny studie a projektu kabin pro SK Býšť na fotbalovém hřišti, dle stavební komise 

návrh je neakceptovatelný, proběhne jednání s projektantem a členy stavební komise. 
Rada obce projednala a schválila smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu 
o právu provést stavbu č. IE-12-2006429/VB/006 pro ČEZ Distribuce, a.s. se sídlem v Děčíně, na 
spoluvlastněném nemovitém majetku Lesního družstva Vysoké Chvojno s.r.o. pozemcích p. č. 1241/1, 
1239/1, 1238/2 vše v k. ú. Veliny. Jedná se o zařízení distribuční soustavy – zemní kabelové vedení 
vn. Věcné břemeno je jednorázově zpoplatněno částkou ve výši 50.000,-Kč bez DPH. 

Rada obce schválila přidělení veřejné zakázky malého rozsahu s názvem „Úprava veřejného 
prostranství na p. p. č. 115/1 – oprava schodiště k poště a obchodu“ a smlouvu o dílo firmě JAAS 
Pardubice s.r.o., Fügnerova 280, Rosice nad Labem, IČ 27502261. 

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava: nebyla 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/09/2017 
 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

 
a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Ing. Hubert Dostál. 

Finanční výbor zasedal dne 4. 9. 2017 s programem: 
- Rozpočtové opatření č. III/2017 

- Výkaz FIN za 07 a 08/2017 

b) Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl Ing. Karel Picka 
Kontrolní výbor zasedal dne 4. 9. 2017 a provedl kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva obce dne 26. 6. 2017 a z jednání rady obce ze dne 10. 7., 24. 7. a 14. 8. 
2017 
V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v knize zápisů. 
 

Rozprava: nebyla   
Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/09/2017 
 

3. Správa majetku obce – posouzení záměru prodeje pozemku v k. ú. Bělečko, prodloužení 
nájemní smlouvy na pronájem spoluvlastnického majetku měst a obcí s firmou Lesní 
družstvo Vysoké Chvojno. 

a) Rada obce projednala žádost pana Pavla Hofmana, majitele Horské boudy Jelenka, Horní Malá 
Úpa čp. 122, o prodej pozemku ve vlastnictví obce Býšť p. č. 156/1 v k. ú. Bělečko. Jedná se o 
pozemek dle Územního plánu obce v BV-Z4-Be s nastavenými regulativy výstavby. Bylo řečeno, 
že obec nemá zájem o prodej tohoto pozemku.  
Rada obce nedoporučuje zastupitelstvu obce schválit záměr prodeje pozemku p. č. 156/1 v k. ú. 
Bělečko. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje záměr prodeje pozemku ve vlastnictví obce Býšť 
p. č. 156/1 v k. ú. Bělečko.  
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Rozprava:  
p. Blažek – vznesl dotaz, zda pan Hofman sdělil, co na daném pozemku chce stavět. 
pí Petříková – přečetla citaci z žádosti pana Hofmana - rodinný dům 
 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/09/2017 
 

b) Rada obce projednala návrh Lesního družstva Vysoké Chvojno s.r.o. o prodloužení nájemní 
smlouvy na pronájem spoluvlastnického majetku měst a obcí a to další platnost lesního 
hospodářského plánu do 31. 12. 2034. 
Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce schválit prodloužení nájemní smlouvy na pronájem 
spoluvlastnického majetku měst a obcí a to další platnost lesního hospodářského plánu do 31. 12. 
2034. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje prodloužení nájemní smlouvy na pronájem 
spoluvlastnického majetku měst a obcí a to další platnost lesního hospodářského plánu do 31. 12. 
2034. 

 

Rozprava:  
p. Picka – vznesl dotaz, o jakou plochu se jedná. 
p. Mlateček – sdělil, že asi 4-5 tis. ha 
p. Blažek – upřesnil informaci, že se jedná o spoluvlastnický podíl 38/767. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/09/2017 

 
4. Schválení rozpočtového opatření č. III/2017 (III. změna rozpočtu pro rok 2017) 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočtové opatření č. III/2017 
(III. změna rozpočtu za rok 2017) v tomto rozsahu: 

 

Příjmy 
 Dotace od KÚ - Oper.  progr. věda, vývoj a vzdělání (pro 

MŠ) 184 679 Kč 

Dotace od KÚ - Program obnovy venkova 110 000 Kč 

Dotace od KÚ - Požární technika 15 000 Kč 

Dotace od Úřadu práce  dle skutečnosti 

Výdaje 
 Poskytnutá dotace MŠ Býšť - viz shora (průtoková dotace) 184 679 Kč 

Úprava veřejného prostranství Býšť 110 000 Kč 

Technika pro hasiče 15 000 Kč 

Platy, SP, ZP (návaznost na dotaci z Úřadu práce)  dle skutečnosti 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. III/2017 (III. změna rozpočtu za 
rok 2017) 

Rozprava: nebyla 
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Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/09/2017 

 
5. Schválení dodatku zřizovací listiny Základní školy Eduarda Nápravníka Býšť, okres 

Pardubice 
Rada obce projednala žádost ředitelky Základní školy Eduarda Nápravníka Býšť o zápis změny do 
zřizovací listiny a to v čl. IX odst. 1 písm. b) bude nově znít: „zájmovou vzdělávací činnost pro 
dospělé a děti“. Tím bude doplňková činnost školy moci být poskytována nejen pro dospělé, jak to 
umožňovala zřizovací listina doposud, ale také i pro děti. 
Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce schválit dodatek k zřizovací listině Základní školy 
Eduarda Nápravníka Býšť, kterým bude doplněn čl. IX odst. 1 písm. b) na konci věty slovy „a děti“. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek k zřizovací listině Základní školy Eduarda 
Nápravníka Býšť, kterým bude doplněn čl. IX odst. 1 písm. b) na konci věty slovy „a děti“. 
Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/09/2017 
 

6. Schválení ceníku sazeb nájmu, pachtu nemovitostí ve vlastnictví obce Býšť 
Rada obce projednala návrh na stanovení cen za nájem a pacht pozemků ve vlastnictví obce Býšť 
a za umístění reklamního zařízení na majetku obce Býšť v tomto znění: 

Ceník pronájmu pozemků určených k vlastnímu užívání (fyzické osoby) 
  

Cena pronájmu pozemku užívaného jako zahrada 1,- Kč za 1 m2 / rok 

Cena pronájmu pozemku užívaného jako louka, k sečení trávy, pro pastvu, 
orná půda, vodní plocha 

0,20 Kč za 1 m2 / rok 

Cena pronájmu pozemku - ostatní plocha 0,50 Kč za 1 m2 / rok 

Minimální cena pronájmu 100,- Kč / rok 

Ceník pronájmu pozemků určených k podnikání (právnické osoby, 
fyzické osoby podnikající)   

Cena za pacht, nespecifikovaný 0,50 Kč za m2 / rok 

Cena za pacht pozemku určeného k zemědělské výrobě 0,20 Kč za 1 m2 / rok 

Cena pronájmu pozemku užívaného jako skladová plocha 10,- Kč za 1 m2 / rok 

Cena pronájmu pozemku - ostatní plocha 0,50 Kč za 1 m2 / rok 

Minimální cena pronájmu 250,- Kč / rok 
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Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce schválit ceník za nájem a pacht pozemků a umístění 
reklamního zařízení na pozemcích a majetku obce Býšť a zrušit ceník ze dne 7. 6. 2004 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje ceník za nájem a pacht pozemků a umístění 
reklamního zařízení na pozemcích a majetku obce Býšť a ruší ceník ze dne 7. 6. 2004 
 
Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda DiS, Jan Vohralík. 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/09/2017 

 
7. Diskuze 
 

p. Rozman – k opravě silnice I/35, proč se neudělala vjezdová brána ze směru od Hradce Králové 
pí Petříková – o tom se mluvilo již několik let dozadu, pro vjezdovou bránu byl problém s pozemky 
p. Rozman – kdo s kým jednal o pozemcích; připomněl, že existuje studie, kterou dostal od Ing. 
Salaby, která předpokládá zábor asi 70 m2 po pravé straně ve směru od Hradce Králové, je jeden 
vlastník. 
pí Petříková – o akci hovořila s ředitelem ŘSD, projednávala s ním různé zpomalovací varianty, 
zanechání přechodu u Večeřových. Bylo sděleno, že to je malá investiční akce, oprava živičného 
povrchu a rozhodně nic jiného než úprava přechodu pro chodce u kostela se dělat nebude. 
p. Rozman – k úpravě, kterou udělali, nějak se jim to nepodařilo, když se podíváte po dešti na 
křižovatce u strany Kreizlových je uliční vpusť, ale nejnižší místo je asi o dva metry jinde, stojí tam 
voda a tam to bude zamrzat a mělo by se s tím něco udělat.  
pí Petříková – upozorní na to zhotovitele Chládek a Tintěra 
p. Rozman – vznesl dotaz, zda je správné, že když je ve zpravodaji napsáno, že bylo Gasco 
sponzorem obce a myslí si, že obec byla sponzorem Gasca. Ptá se, kolik bylo sraženo za 
neodstraněné vady po stavbě kanalizace. Šel po cestě od prodejny směrem ke Svobodě, počítal 
poškozené obrubníky a zjistil, že je lepší počítat obrubníky nepoškozené. Je tam 2000 obrubníků a 
z toho jich je možná 50 nepoškozených. Byla tam nějaká srážka?  
pí Petříková – Gasco pokutu dostalo za pozdní řešení reklamačního řízení, nic méně reklamační 
řízení neustále probíhá 
p. Rozman – to je neodstranitelná vada a oni s tím už dneska nic neudělají, to samé se týká 
poškrábání povrchu asfaltu, to je taky neodstranitelná vada. 
pí Petříková – v současné době máme studii na trasu A) reklamačního řízení a jednání reklamační 
komise máme ve středu. 
p. Rozman – ještě upozornil na nakloněný sloup elektrického vedení u hřbitova 
pí Petříková – ano sloup bude odstraněn v nejbližší době 
p. Rozman  - vznesl dotaz na cenu pronájmu pozemků pro Gasco na skládku u JZD 
p. Mlateček – neplatili nic a neplatili ani JZD, taková byla dohoda 
p. Rozman – dobře, ale to je obecní pozemek a měli jsme tady nějaký ceník z roku 2004 a ten 
stanovil kalkulaci parkování aut, proč by za to neměli platit, protože oni to účtují v rámci přirážky, 
kterou mají, dost velké peníze. 
pí Petříková – co se týká toho parkoviště u družstva, tabulka o vybírání parkovného je tam úplně 
zbytečně, jestli tam je do dneška, tak ji můžeme klidně uklidit, protože samozřejmě výběrčího 
parkovacích míst tady nemáme a ani mít nemůžeme, a nikdy se ani nikdo nepřihlásil, co ví tak 
historicky asi 2 lidi co pamatuje a to ještě nebyla starostkou. Co se týká stavebních firem, pravda 

Cena za umístění reklamního zařízení (minimální účtovaná jednotka 1 m2) 
Za každé 1 další reklamní zařízení 

250,- Kč za 1 m2 / rok 
100,-Kč za m2/rok 

   Rada obce si vyhrazuje právo rozhodovat ve věci pronájmu pozemků a reklamních zařízení dle svého 
uvážení, dle znaleckého posudku hrazeného nájemcem, minimálně však dle tohoto ceníku. 
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je, že pokud je to obecní, umožňujeme jim to a máme s tím docela dobré zkušenosti, protože nám 
vyjdou vstříc a udělají nám nějakou malou opravu. 
p. Kozák – jde spíše o to, jestli bylo ve smlouvě o dílo vymíněno, že bude nějaká ta součinnost o 
poskytnutí deponie, jak zná podobné smlouvy o dílo, tak firmy požadují takovouto součinnost. 
Smlouvu přesně nezná, ale předpokládá to a je to jediná deponie, která tu je k dispozici. 
p. Blažek – zaznamenal aktivitu na Bělečku ohledně keramických dílen. Ví, že v Býšti něco 
takového probíhalo, na koho se může obrátit v případě potřeby. 

 
Paní starostka všem přítomným poděkovala a zasedání zastupitelstva ukončila. 
 
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:01 hod a ukončeno v 19:50 hod. 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/09/2017 program zasedání zastupitelstva obce  
  
Usnesení č. 02/09/2017 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce  

Usnesení č. 03/09/2017 bere na vědomí zprávu o činnosti výborů zastupitelstva obce 
 
Usnesení č. 04/09/2017 neschvaluje záměr prodeje pozemku ve vlastnictví obce Býšť p. č. 

156/1 v k. ú. Bělečko.  

Usnesení č. 05/09/2017 schvaluje prodloužení nájemní smlouvy na pronájem 
spoluvlastnického majetku měst a obcí a to další platnost lesního 
hospodářského plánu do 31. 12. 2034. 

 
Usnesení č. 06/09/2017 schvaluje rozpočtové opatření č. III/2017 (III. změna rozpočtu za rok 

2017) 

Usnesení č. 07/09/2017 schvaluje dodatek k zřizovací listině Základní školy Eduarda 
Nápravníka Býšť, kterým bude doplněn čl. IX odst. 1 písm. b) na konci 
věty slovy „a děti“. 

 
Usnesení č. 08/09/2017 schvaluje ceník za nájem a pacht pozemků a umístění reklamního 

zařízení na pozemcích a majetku obce Býšť a ruší ceník ze dne 7. 6. 
2004 

 
Zápis byl vyhotoven dne 18. 9. 2017 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
Ověřovatelé: 
   Karel Blažek  v.r.  dne 25. 9. 2017 

MVDr Vladimír Rejnek v.r. dne 25. 9. 2017 
 

Romana Petříková         Roman Bezouška       
 starostka                                         místostarosta          
 


